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 2023לשנת  2 מס' ועדת איכות הסביבהפרוטוקול 
 

 נוכחים:

חן גואטה,  ,   אורן תבורקרן מזרחי, עומר, חבר המועצה חיים גולדמן,  אילן כהן, ראש העיר חיים ברוידא, חבר המועצה 

 . רעננה תושבי  150כועוד  ענת ברוק גורפונג 

 

 שביל רעננה Cסיור במקטע 

ק"מ העובר בתוך שכונות רעננה  16שביל רעננה, השביל הקהילתי הראשון בישראל, הינו שביל באורך של 

 בשטחים הציבוריים הירוקים כמו גם בשטחים פתוחים.

 השביל בנוי משמונה מקטעים כאשר אפיון כל מקטע הינו פועל יוצא של השכונה/ האזור שבו השביל מסומן. 

והמורשת   , טבע עירונינולד" מתוך כמיהה של תושבי העיר לטייל ולהכיר את שכיות החמדההשביל 

 המקומית .

הגינות והשטחים הציבוריים הרבים  בתשתית הקיימת של שימוש הינו מסלול הבסיס הרעיוני של ה

 לכן ניתן לצעוד ברובו של השביל כבר עכשיו. רעננה. והמטופחים של 

בה הם  שכונה וזווית נוספת להייחודיות   הכרות עםגוררים בשכונה אחת השביל מאפשר לתושבים המת

 שכונות אחרות ברעננה. כמו גם של מתגוררים

  150 -בסיור השתתפו כ במסגרת וועדת איכות הסביבה.  Cמקטע חברי הוועדה הוזמנו לסיור היכרות ב

לום של תושבי העיר למציאות הסיור התמקד בהפיכת הח גמלאי העיר והוא הודרך בקבוצות ע"י מורי דרך.

מורשת היסטוריה והמקטעים,  טבע עירוני ומגוון מינים, ושילוב ה 3כרגע  –עם פתיחת השביל לציבור  

 הרעננית לאורך השביל. 

עיריית רעננה רואה בשביל רעננה פלטפורמה לכל פעילות חינוכית וקהילתית. מיפוי וסימון השביל יחד עם  

  למעורבות קהילה מקומית, לקידום רעיונות ואירועים במקטע "שלהם".האלמנטים מהווים בסיס 

 

 שביל רעננה השקת

מנהל אגף הסברה   -את הטקס הנחה קובי אלנבוגן נערך טקס בהשתתפות ראש העיר וחברי מועצה. 

אשר עדכן לגבי תוכניות העירייה להמשיך ולקדם את פיתוח שביל רעננה ולפתוח  אסטרטגיה ופרויקטים

בנאומו הציג את החזון שלו בכול הנוגע לשמירת ראש העיר    ים עוד השנה שני מקטעי הליכה נוספים.לתושב

הטבע ובעלי החיים בעיר, והזכיר את התושבים שבאו אליו עם הרעיון שמאוד מצא חן בעיניו ומאז היבחרו  

ון של שביל רעננה קרן מזרחי מהוגות הרעי במלאכה.השותפים שעסקו כול הוא פעל ליישמו, והוא מודה ל

ענת  הטבע העירוני עבור העיר ותושביה. שמירה על ספרה על החלום שהפך למציאות ועל החשיבות של 

ברוק מנהלת הקיימות העירונית הציגה את התוכניות לחיבור הקהילה ומערכת החינוך לשביל רעננה. בסיום 

 הדברים נערך טקס לגזירת הסרט ע"י שער הכניסה לשביל. 



 
 

מוזמנים לצאת אל השביל במקטעים שנפתחו, להיעזר בסימון השבילים ובמפה האינטראקטיבית  התושבים 

 באתר האינטרנט של העירייה.

 

  

 כתבה: ענת ברוק גורפונג 


